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Ordu Büyükşehir Belediyesi, Fatsa çalışma ofisini açtı.

Bu ofis haftada bir Salı günleri başkan Enver Yılmaz’ın Fatsa’da çalışacağı ofis olacak.

Fatsa ve havzasının plan - proğram ve projeleri, halkın dilek ve istekleri, yine bu havzanın
siyaseten ileri gelenlerinin buluşacağı ana merkez olarak bu ofis kullanılacak.

Büyükşehir Belediyemiz Türkiye’nin en küçük büyükşehiri. Dolayısıyla gelirler bakımından da en
düşük gelire sahip.

Bu vurguyu her konuşmasında dile getiren başkan Enver Yılmaz, bunu bir şikayet olarak dile
getirmediğini her fırsatta söylüyor.

Fatsa ofisi açılışında da benzer konuşmaları dile getiren Enver Yılmaz, en çok şikayet konusu
olan su faturalarına da, “İstanbul, Kocaeli, Samsun ve Trabzon illeri arasında en düşük su
fiyatını uygulayan belediyeyiz” açıklamasında bulundu. Bilmekteyiz ki; su faturaları sebebiyle
vatandaşlardan ciddi tepkiler gelmekte.

Seçimler yapıldı ve 5 buçuk ay geride kaldı.

Zaman hızla geçiyor.

Aynı hızlılıkta ihtiyaçlar karşılık buluyor mu?

Tartışılacaktır...
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Olumlu ve olumsuz etkenler ortaya atılacaktır...

Tabii ki; sıfırdan kurulan bir belediyeden çok hızlı hizmet beklemek olanaksız.

Rutin işlerin aksamadığını da biliyoruz.

Ancak bu yeterli midir, tabii ki değildir... Çünkü zaman hızla ilerliyor, bu geçen zaman
aleyhimize işliyor.

Sayın Enver Yılmaz Fatsa Ofisi açılışında başlangıç olarak “Fatsa’da Kentsel Dönüşüm ve
Meydan Projesi”nin başlayacağını açıkladı.

Bu açıklama bir nebze Fatsalıları umutlandırmıştır. Çünkü büyükşehir tarafından ilk hizmetin
start alacak olması heyecanlandıracaktır.

Aslında Kentsel Dönüşüm Projesi, Meydan Porjesi, Harikalar Diyarı Projeleri Fatsa Belediyesi
arşivlerinde seçim öncesi yerini almıştı. Eğer büyükşehir belediyesi hazır taslaklar üzrerinde bir
değişiklik yapmayacaksa zaman kaybetmesine gerek olmadan mevcutlar üzerinden yasal süreç
başlatabilir. Haliyle biz de Fatsa olarak büyükşehir belediyesinin ilk somut hizmetlerini zaman
kaybetmeden görmüş oluruz.

Sayın Enver Yılmaz’ın büyükşehirden Fatsa’ya yapılacak hizmetler bakımından elini çabuk
tutması, bilhassa meydan projesini başlatacak olması ilçemizdeki durgunluğu da gidermiş
olacaktır. Hatta devamında da kentsel dönüşüm ve daha önemlisi harikalar diyarı projesini canlı
tutması Fatsa’nın ihtiyaçlarına duyarlılık gösterdiğini ortaya koyacaktır.

Büyükşehir Belediyemizin Fatsa ofisi Fatsa ve çevresine hayırlı yatırımların hazırlandığı bir
merkez olması dileklerimizle...

 2 / 4



Kentsel Dönüşüm ve Meydan Projesi
Çarşamba, 10 Eylül 2014 09:54 - 

Nurlan GÜR ÇAVUŞOĞLU

Çok kıymetli bir kardeşimizi kaybettik...

Deniz kenarında büyümüş, çok iyi yüzme bilmesine rağmen, Karadeniz’in azgın dalgaları onu
aramızdan aldı.

Hayat nerede, nasıl ve hangi sürprizlerle karşı karşıya kalacağımızı önceden bildirmiyor. Tüm
acımasızlığı ile yükleniyor üzerimize.  

Karadeniz ha keza... Bu yıl daha çok yükleniyor üzerimize. Bir çok boğulma vakasıyla
sevdiklerimizi alıp götürüyor.

Nurlan kardeşimiz de öyle...

Boğulma sonucu bir haftadır yaşam mücadelesine teslim oldu.

Giderken bile iyilik yaptı. Nurlan kardeşimiz, kendi hayatını sonlandırırken başkalarına hayat
verecek...

Ailesi için zor, ancak doğru tercihiyle organları bağışlandı ve vefat ederken bile başkalarına can
vererek aramızdan ayrıldı.

Yaşadığı sürede Nurlan’ı tanıyanlar bilirler... İsmine münhasır davranış ve hayat felsefesiyle hep
pozitif yaşamış bir kişilik. Hatta etrafına pozitif enerji saçan hayat dolu bir kişi.
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Ancak hepimiz için nihai sonuç  bu. Zamanımız dolunca bizlerinde gideceği ebedi yer orası.

Allah mekanını NUR bahçesine çevirsin.

Senin için çok değerli olan tüm ailene, eşine ve iki çocuğuna ve sevenlerine başsağlığı ve
sabırlar dileriz.
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